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Q Waarom zijn de conclusies uit het onderzoek over

ventilatie van het RIVM van juli te voorbarig

In brief gisteravond werd een onderzoek van rivm van

juli benoemd Waarom zijn de conclusies voorbarig

genoemd

In de Kamerbrief van 11 augustus jl is niet gesproken

over een onderzoek van het RIVM maar over het bericht

dat vorige week verscheen in de media over een

vermeend vertrouwelijk RIVM rapport waarin zou staan

dat het ventilatiesysteem het coronavirus verspreidde in

een verpleeghuis

• Er is echter geen sprake van een vertrouwelijk of geheim

rapport of onderzoek

• Het gaat in dit geval om een vertrouwelijk verslag van het

Signaleringsoverleg voor professionals van het RIVM

• Naar aanleiding hiervan is de GGD Rotterdam Rijnmond

in samenwerking met Argos Zorggroep Franciscus

Gasthuis en Vlietland RIVM en een onafhankelijk

onderzoeksbureau een clusteronderzoek gestart

• Het onderzoek was in juli nog niet afgerond derhalve was

het te vroeg om conclusies te trekken op basis van de

eerste signalen zoals besproken in het vertrouwelijk

signaleringsoverleg
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• Gisterenavond heeft de GGD de onderzoeksresultaten

gedeeld

• Uit het onderzoek bleek dat het virus via twee routes de

instelling is binnen gekomen

• Verspreiding heeft waarschijnlijk plaats gevonden via een

besmette bewoner en of besmette medewerkers

• Ook is het ventialtiesysteem onderzocht waarbij een zeer

kleine hoeveelheid viraal RNA resten van het virus

werden gevonden

• Het onderzoek heeft geen infectieus virus kunnen

aantonen op deze monsters

• Het ventilatiesysteem lijkt daarom niet de meest

waarschijnlijker besmettingsroute


